
 

 

Treść odpowiedzi na interpelację radnego Rafała Romanowskiego w sprawie 
wykorzystywania powierzchni reklamowych na powierzchniach i instytucjach 
podległych lub nadzorowanych przez Samorząd Województwa Mazowieckiego. 
 

odpowiadając na interpelację z dnia 24 marca 2021 r. w sprawie wykorzystania powierzchni 

reklamowych na obiektach i instytucjach podległych lub nadzorowanych przez Samorząd 

Województwa Mazowieckiego, uprzejmie informuję, że Samorząd Województwa Mazowieckiego 

nie jest organizatorem kampanii, o której mowa w Pana piśmie. 

Z ogólnie dostępnych źródeł informacji wiadomo, że kampania ta jest oddolnym 

ogólnospołecznym przedsięwzięciem samorządowców oraz licznych stowarzyszeń i organizacji 

społecznych, prowadzonym zarówno w mediach jak i na portalach społecznościowych. 

Organizatorzy inicjatywy w podejmowanych działaniach stanowczo sprzeciwiają się próbom 

rozbicia Mazowsza, jasno wyrażając swoje stanowisko w kwestii zachowania integralności 

województwa mazowieckiego i powstrzymania planów podziału województwa na dwa odrębne 

regiony.  

Stanowisko strony rządowej dotyczące planowanego podziału administracyjnego województwa 

mazowieckiego budzi zrozumiały niepokój pracowników wojewódzkich samorządowych jednostek 

organizacyjnych, spółek oraz lokalnej społeczności Mazowsza.   

Samorząd Województwa Mazowieckiego w podejmowanych działaniach wielokrotnie apelował o 

rozwagę, roztropność i działanie w interesie dobra publicznego oraz całej samorządowej 

wspólnoty. 

  
  
  

 
  


